
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 03.02.2015 

Číslo: 2027/2015/OF-1532 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 7. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 02.02.2015 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 

3. Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ Regionálny operačný 

program, prioritná os 3 - Posilnenie kultúrneho potenciálu regiónov a infraštruktúra 

cestovného ruchu 

4. Stratégia rozvoja cestovného ruchu v Košickom kraji do roku 2020 

5. Informatívna správa o operačných programoch programovacieho obdobia 2014 – 2020 

vo väzbe na rozvojové potreby miest a obcí Košického kraja 

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 

 

 

K bodu č. 1 
 

Ing. Pavol Bečarik ospravedlnil neprítomnosť na komisii predsedu finančnej komisie            

Ing. Jozefa Buriana. Zároveň oznámil, že materiál „Stratégia rozvoja cestovného ruchu v 

Košickom kraji do roku 2020“ nebude predmetom rokovania finančnej komisie, nakoľko 

nebude ani predmetom rokovania na Zastupiteľstve KSK a dal hlasovať o zmene programu 

rokovania komisie. 

Komisia bola uznášaniaschopná. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

 

 



K bodu č. 2 
Vyjadrenie:  

Materiál „Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015“ členom komisie 

uviedla Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií a odpovedala na otázky poslanca Ing. 

Trnku. 

 

Uznesenie č. 1: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 12 

Za: 11 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie 

Členom komisie materiál „Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ 

Regionálny operačný program, prioritná os 3 - Posilnenie kultúrneho potenciálu regiónov a 

infraštruktúra cestovného ruchu“ predstavil PhDr. Gabriel Viszlay z odboru kultúry 

a odpovedal na otázku JUDr. Gauru ohľadom časového harmonogramu postupu a ukončenia 

prác na stavbách. 

 

Uznesenie č. 2: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie 

Materiál „Stratégia rozvoja cestovného ruchu v Košickom kraji do roku 2020“ nebol 

predmetom rokovania komisie. 

 

 

 

K bodu č. 5 
Vyjadrenie 

Materiál „Informatívna správa o operačných programoch programovacieho obdobia 2014 – 

2020 vo väzbe na rozvojové potreby miest a obcí Košického kraja“ komisii predstavil Ing. 

Fülӧp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie európskych 

projektov. K materiálu diskutovali Ing. Ďurovčík, Ing. Bečarik, p. Rečka, Ing. Farkašovský 

a JUDr. Gaura. 



Uznesenie č. 3: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie 

Na návrh p. Rečku a diskusie k stavu ciest II. a III. triedy komisia odporúča vypracovať 

materiál „Dlhodobá stratégia rekonštrukcie a opráv ciest II. a III. triedy KSK vrátane 

technológie“ s termínom do konca mája 2015. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 12 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 7 
 

Ing. Bečarik ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


